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Saksliste: 
 
Evaluering Hjortejakt 2013 og Hjorteforvaltning 2014 
 
27 færre felte dyr, fellingsprosent ned i 62 %. Nokon vald har holdt igjen og ikkje skutt full kvote.  
Kvote og forvaltning 2014 vert bestemt etter møte med valdleiarane i vår.  
 
Slaktevekt og Sett Hjort 
God rapportering i 2013. Ynskje at fleire nyttar Settogskutt.no – må ha sak om det på vårmøtet og 
haustmøtet.  
 
Rovviltkort 
Felles jaktkort for rev, mink, mår, kråke og ravn. Kort som er gjeldande over store deler av øya for å 
gjere det lettare å jakte. Arbeidet kan gjerast saman med arbeidet på forvaltningsplan for gås.  

- Stort informasjonsarbeid som må gjerast 
 
 
Nytt hjorteprosjekt 
Skal ha det som sak på valdleiarmøtet i vår, og ta beslutning etter det.  Kostar 25 000 i året.  
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Ymse 
Tidspunkt vårteljing skal avtalast med nabokommunane. 
 
Viltfondet har 383 468 i saldo. Skal gje støtte til innkjøp av datamaskin og projektor til jakt og 
fiskelaget (Maks 10000 og ikkje meir enn 50 %).  Og sende jaktlederar på kurs gjennom NJFF. Øyvind 
skal undersøke med NJFF og finne ut kven som er aktuelle for møtet. 
 
Vårmøte-Saker: 

- Aldersbestemming (Lars Øyvind Hillestad?) 
- Hjorteprosjektet (Arve Aarhus?) 
- Rovviltkort 
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